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Obec Lhota 
 

 
Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 

konaného dne 13. 5. 2013 od 18.00 hodin 
v Zámecké restauraci v Cholticích. 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, Hana 
Kolářová, ing. Miroslav Horák, Zdeněk Kolbaba, Pavel Kváč, Bc. Lukáš Sůra, Miroslav 
Šupík a Pavel Vančura, což je 100 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Omluveni jsou: -  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti:    15   Hosté:  0 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Bc. Lukáše Sůru a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Bc. Lukáš Sůru a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/3/2013 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a vyzval zastupitele k jeho 
doplnění a schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Obsazení funkce knihovník/knihovnice 
3. Smlouva o poskytnutí dotace na rekonstrukci renesančního zámku – dodatek č. 3 
4. Smlouva o poskytnutí dotace od Pardubického kraje na požární techniku 
5. Rozpočtové opatření č. 4/2013  
6. Delegace zástupce městyse na Valnou hromadu VAKu Pardubice a.s. 
7. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
8. Různé 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/3/2013 bylo schváleno. 
 
2. Obsazení funkce knihovník/knihovnice 
Starosta shrnul průběh výběrového řízení, do kterého se přihlásilo 11 uchazečů, z nichž byli 3 
uchazeči výběrovou komisí pozváni do dalšího kola, tj. k ústní prezentaci na poradu 
zastupitelů. Zastupitelé se tak mohli blíže seznámit s jednotlivými uchazeči a s jejich 
pohledem na funkci knihovníka. Na prezentaci před zastupitele byli pozváni Lucie 
Studničková z Chrudimi, Aleš Jirásek z Bezděkova a Radka Zelenková z Choltic. 
Novým knihovníkem se stane uchazeč, který získá v tajném hlasování min. 6 hlasů 
zastupitelů. Hlasování proběhne dvoukolově, do druhého kola postoupí dva kandidáti 
s nejvyšším počtem hlasů, pokud jeden uchazeč nezíská již v prvním kole většinu, tj. 6 hlasů. 
I ve druhém kole musí uchazeč získat min. 6 hlasů. 
 
Hlasování proběhlo jako tajné, výsledný poměr hlasů v prvním kole ve prospěch jednotlivých 
uchazečů na pozici knihovník/knihovnice: 
 
Lucie Studničková 0 hlasů 
Aleš Jirásek  4 hlasy 
Radka Zelenková 7 hlasů 
 
Vítězná kandidátka získala v prvním kole 7 hlasů (většinu). 
Diskuse: bez 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice jmenuje do funkce knihovnice paní Radku Zelenkovou. 
(Výsledek hlasování: Pro:  7    Proti: 4   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 3/3/2013 bylo schváleno. 
 
3. Smlouva o poskytnutí dotace na rekonstrukci renesančního zámku – dodatek č. 3 
Starosta uvedl, že do smlouvy s ÚRR je nutné doplnit čísla úvěrových účtů městyse, které se 
používají k úhradě faktur za dodané služby. Jedná se tedy o administrativní změnu smlouvy. 

Dále starosta předal slova technikovi městyse Pavlu Vančurovi, který shrnul situaci na stavbě. 

Dále starosta informoval, že ve výběrovém řízení na dodání vitrín (max. cena 325 920 Kč bez 
DPH – vítěz firma ing. Maxmilián Novák nabídl cenu 288 700 Kč bez DPH) a ve výběrovém 
řízení na dodání nábytku (max. cena 246 917 Kč bez DPH – vítěz firma ALIN-NÁBYTEK 
s.r.o nabídla cenu 242 500 Kč bez DPH). 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č. 3 Smlouvy o poskytnutí dotace 
na rekonstrukci renesančního zámku, ve kterém se do smlouvy doplňují čísla úvěrových 
účtů. 
 (Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 4/3/2013 bylo schváleno. 
4. Smlouva o poskytnutí dotace od Pardubického kraje na požární techniku 
Starosta sdělil, že dotace ve výši 15 000 Kč je na plovoucí čerpadlo.  Pavel Vančura – mj. 
velitel výjezdní jednotky hasičů, seznámil s využitím pořizovaného čerpadla. 
Diskuse: bez 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 
Pardubického kraje na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany JSDH. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/3/2013 bylo schváleno. 
 
 
5. Rozpočtové opatření č. 4/2013  
Starosta krátce bod uvedl a předal slovo předsedovi Finančního výboru Miroslavu Šupíkovi. 
Ten seznámil přítomné s hlavními změnami v rozpočtu. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2013. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 6/3/2013 bylo schváleno. 
 
 
6. Delegace zástupce městyse na Valnou hromadu VAK Pardubice a.s. 
Starosta sdělil, že dne 16. 5. 2013 se koná VH VAK Pardubice a.s., městys je akcionářem a je 
třeba, aby zastupitelstvo delegovalo na VH svého zástupce. Poté seznámil s programem VH. 
Za zástupce městyse na VH byl navržen zastupiteli starosta Mgr. Tomáš Bolek. 
Diskuse: bez  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice deleguje starostu Mgr. Tomáše Bolka jako zástupce 
městyse na valné hromadě VAK Pardubice a.s., konané dne 16. 5. 2013. 
(Výsledek hlasování: Pro:  11    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/3/2013 bylo schváleno. 
 
 
7. Informace starosty o aktivitách městyse od posledního jednání zastupitelstva 
Starosta informoval o níže uvedených záležitostech: 
• Příprava podmínek pro pronájem části Barokního zámku 

Aktuálně je vyvěšen na ÚD záměr o pronájmu zámku 
• Výběrové řízení na pozici matrikářka-účetní 

Proběhlo V.Ř. na pozici matrikářka-účetní - vybrána ing. Lada Horáčková ze Svojšic. 
• Probíhá inventura na zámku 
• Soudní spor s Lesy ČR 

Na 22. 6. 2013 naplánováno další stání. 
• Přeložka kabelu v Ledci 

Přípojka k chatové oblasti vedoucí korytem potoka bude na náklady vlastníků chat 
přeložena odbornou firmou. Přípojka je nainstalována v rozporu s předpisy a kromě toho 
brání připravovanému čištění Mlýnského potoka v Ledci. 

• Pracovní návštěva poslankyně ing. Matušovské 
Poslankyně parlamentu si prohlédla zámecký areál a byla seznámena se záměry a 
problémy městyse. 

• Jedousovský kravín – výpůjčka odstavné plochy, stavební úpravy 



-4- 

Stížnosti spoluobčanů na hluk a zvýšený výskyt bláta v okolí jedousovského kravína – 
kontaktovány příslušné instituce, osobní domluva starosty městyse. 
Probíhá vyčištění plochy před kravínem, plocha bude použita k odstávce přívěsů a návěsů. 
Plánováno vysázení zeleně, která bude sloužit jako odhlučňovací a pohledová bariéra. 
V plánu oplocení části kravína patřící městysi. 

• Úpravy odstavné plochy před č.p.2 u zámku  
Probíhají úpravy odstavné plochy u zámku (bývalá skládka), po odklizení je plánováno 
plochu zpevnit a využívat jako parkoviště pro akce pořádané na zámku. 

• Zalesnění pozemku v Ledci 
Celkem vysazeno 5400 sazenic borovice jako náhrady za vykácený porost. 

• Ostatní stavební činnost - opravy místních komunikací, oprava římsy kaple, dveře 
do úřadu městyse, oprava arkádových dveří do muzea vodníků a do obřadní 
místnosti, úřední vývěsky 
SÚS provede výspravu výtluků na místních komunikacích. 
Probíhá oprava dveří do úřadu městyse. Připravuje se oprava římsy zámecké kaple. 
Naplánována oprava arkádových dveří do vodnické expozice a do obřadní místnosti. 
Jako další bude provedena oprava úředních vývěsek před budovou městyse (v žalostném 
stavu). 

• Přidělení dotace od PK na projekt kanalizace v ul. Školy a Hellichova 
Pardubickým krajem byla přidělena dotace 160 000 Kč na zpracování projektové 
dokumentace. Celkové náklady na projekt jsou 233 000 Kč. 

• Revitalizace biotopů v Choltické oboře – žádost, výběr dodavatele 
Akceptace žádosti o dotaci, doporučení na zahájení VŘ na dodavatele stavby 

• Akce v Cholticích 
15.5. - májový běh oborou 
17.5. - Josef Zimovčák – příjezd kolem 16:00 na velocipédu na nádvoří zámku  
17.5. - Divadlo Tří na zámku od 19:30 
18.5 -19.5 - okresní kolo hasičské soutěže Plamen 
1.6. - Dětský den na zámku 
11.6. - pasování prvňáčků na čtenáře 
8.6. - muzejní noc – program od 18:00 hod, výstava 300 panenek, zpívání v zámecké 
kapli, na zahrádce Kolaps, večer ohnivá show 
22.6. - festival chrámových a komorních sborů 
 

Některé akce představili Jana Augustinová a Pavel Vančura 
Diskuse: bez 

 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informace na vědomí. 
 
10. Různé – diskuse s občany 
 

Stížnost: Při velkých deštích (z minulých dní) teče voda přes zahrady v lokalitě ulice U 
Školy. Závěr prověřit kanalizaci a možný odvod vody stékající z polí (do čističky 
nevhodné, kvůli jejímu zanášení bahnem). 
 
Dotaz občana na způsob realizace nové kanalizační sítě v ulicích U Školy a Hellichova. 
Splašková kanalizace plánována nová, pro dešťovou vodu je plánováno využití stávající 
kanalizace a její odvedení starou stokou kolem školy do potoka (bude řešeno 
projektantem, zjištění proveditelnosti, zaměření výšek atd.) 
 



-5- 

Stížnost na špatný stav balkonu na DPS. Bude prověřen stav balkonu v č.p. 160, 
a případně provedeny kroky k nápravě tohoto stavu.  
 
Starosta požádal nového kastelána L. Rychteckého o krátké shrnutí jeho měsíčního 
působení na zámku v Cholticích: 
L. Rychtecký sdělil, že byla zavedena celotýdenní otvírací doba od úterý do neděle, 
zdržení s výrobou reklamy, otevřen druhý okruh (vodníci a černé divadlo), zpřístupněna 
oratoř, probíhá příprava kulturních akcí ve vlastní režii, např. Válka v krajkách – 7letá 
válka. Představil také další plány na akce jako je sokolnictví a vinobraní.  
Plánované oficiální otevření č.p. 5 prozatím k 14.7. 
Zámecká expozice má nové facebookové stránky (marketing, pozvánky na akce atd.) 
 
Paní Kolářová zhodnotila 2. ročník dětských chrámových sborů. Jednalo se o vydařenou 
akci – bohužel s malou návštěvností z řad místních občanů. 
 

 
Starosta ukončil schůzi v 19:05 hod. s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 4/2013 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  13. 5. 2013 
Zapisovatel: Bc. Lukáš Sůra 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 


